



## 磷酸化细胞外信号调节激酶1/2和基质金属蛋白酶-9在宫颈鳞状细胞癌癌变过程中的表达及相关性

安风仙<sup>1</sup>, 王晓<sup>2</sup>, 刘雯<sup>3</sup>, 高彦丽<sup>1</sup>, 马金龙<sup>1,3</sup>, 徐兴欣<sup>1</sup>, 陈世明<sup>4</sup>, 杨敏<sup>4</sup>

<sup>1</sup>山东大学附属省立医院病理科, 济南 250021;

<sup>2</sup>山东大学医学院病理学研究所, 济南250012;

<sup>3</sup>山东大学附属省立医院生殖医学中心山东省生殖医学重点实验室, 济南 250021;

<sup>4</sup>山东大学齐鲁医院病理科, 济南 250012

### Expressions of Clinical Significances of P-Extracellular Regulated Kinase 1/2 and Matrix Metalloproteinase-9 in Cervical Squamous Cell Carcinoma

AN Feng-xian<sup>1</sup>, WANG Xiao<sup>2</sup>, LIU Wen<sup>3</sup>, GAO Yan-li<sup>1</sup>, MA Jin-long<sup>1,3</sup>, XU Xing-xin<sup>1</sup>, CHEN Shi-ming<sup>4</sup>, YANG Min<sup>4</sup>

<sup>1</sup>Department of Pathology, Provincial Hospital Affiliated to Shandong University, Jinan 250012, China;

<sup>2</sup>Department of Pathology, School of Medicine, Shandong University, Jinan 250012, China;

<sup>3</sup>Shandong Provincial Key Laboratory of Reproductive Medicine, Center for Reproductive Medicine, Provincial Hospital Affiliated to Shandong University, Jinan 250021, China;

<sup>4</sup>Department of Pathology, Qilu Hospital of Shandong University, Jinan 250012, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献 \(13\)](#)

[相关文章 \(4\)](#)

[点击分布统计](#)

[下载分布统计](#)